


Vattensmarta  
tillsammans
BEVATTNINGSFÖRBUD – NU IGEN! 
Kanske tillhör du dem som blir  irriterade 
när vi på Sölvesborg Energi meddelar 
att du måste snåla med vattnet. Det är 
förståeligt men eftersom vi människor 
ofta vill hjälpa till om vi bara känner till 
bakgrunden, så vill vi berätta hur vatten-
försörjningen fungerar och varför vattnet  
inte alltid räcker till. 

Dricksvattenförbrukningen i  Sölvesborg 
ökar dessutom år från år och det är 
 faktiskt inte så enkelt som att bara 
öka kapaciteten, det gör vi i den mån 
det går. Grundvattnet är inte en aldrig 
sinande källa. Om vi tänker till, kanske 
bara lite annorlunda, kan vi tillsammans 
använda resurserna smartare. 

Vill du ha mer information och fler tips? 
Besök vår hemsida:
solvesborgenergi.se/blivattensmart



Några frågor 
och svar
VEM ANSVARAR FÖR
VÅRT DRICKSVATTEN?
I Sölvesborgs kommun ansvarar 
 Sölvesborg Energi för distributionen 
av det kommunala dricksvattnet. 

KAN VATTNET VERKLIGEN TA SLUT?
Vi pumpar upp grundvatten ur ett 
antal brunnar runt om i kommunen. 
Vattnet går till våra 15 vattenverk 
där det förädlas och  distribueras ut 
till hushåll och företag. Hur många 
 kubikmeter vatten som får  pumpas 
upp från varje brunn fastställs i en 
domstol och baseras på en vatten-
balansräkning så att uttagen inte
ska vara större än grundvattenbild-
ningen. Att hämta upp mer vatten 
än domen säger är alltså ett lagbrott.

VARFÖR BLIR DET 
 BEVATTNINGSFÖRBUD?
Anledningen är antingen att kom-
munens årsförbrukning riskerar att 
överskrida de vattendomar som vi 
fått, då måste vi förhindra det. Eller 
att våra reservoarer töms snabbare 
än de fylls på för att det är särskilt 
hög belastning på nätet, till exempel 
under våra festivaler eller en lång 
period av torrt och varmt väder.

Storsatsningar 
och nytänk 
Vår verksamhet finansieras helt av 
VA- och anslutningsavgifter. Och 
vi är måna om att ta vara på dina 
 pengar på bästa sätt. 

De senaste åren har vi gjort stora 
investeringar för att öka produkt- 
ionskapaciteten för färskvatten. 
Till  exempel i flera nya vattendomar. 
Vi har även renoverat och byggt nya 
brunnar och satsningarna fortsätter. 

Vi planerar att bygga ihop  dagens två 
ledningsnät – ett stort i Sölvesborg 
och ett lite mindre på  Listerlandet  
– för att kunna fördela försörjningen 
mellan våra vattenverk på ett bättre 
sätt. Sammankopplingen görs när 
Hörviks vattenverk byggs ut. Våra 
verk renoveras och uppgraderas 
kontinuerligt för att kunna möta den 
utökade efterfrågan och behålla vår 
fina vattenkvalitet.  




